
 
 
Svar på interpellation från Carolin Robson (MP) om föreningsbidrag till KSSS 
 
 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 14 december 2015 ställde Carolin Robson (MP) 
en interpellation till mig angående det särskilda föreningsbidrag som kultur- och fritids-
nämnden beviljat KSSS. Interpellationen utmynnar i tre frågor, som jag besvarar enligt 
följande: 
 
1) Har kultur- och fritidsnämnden rätt att fatta beslut gällande mark som ägs av  
Djursholms AB? 
Det ärende som är upphov till interpellantens frågor gäller ett beslut som fattades i samband 
med att kommunfullmäktige antog budgeten för 2016. I kultur- och fritidsnämndens budget-
förslag ingick ett särskilt föreningsbidrag (ett engångsstöd) till KSSS om 200 tkr, som ska 
användas för asfaltering av marken utanför föreningens nya klubbhus på Ranängen. Bidraget 
går till en verksamhet, föreningen KSSS, och frågan om vem som är fastighetsägare har 
därför ingen betydelse. Motivet till beslutet är kultur- och fritidsnämndens resultatmål att 
”Aktivitetsutbudet för personer med funktionsnedsättningar i kommunen och närområdet 
ska öka”.  
 
2) Ingår krav på handikappanpassning i bygglovet som KSSS beviljats för klubbhuset på 
Ranängen? 
När byggnadsnämnden och miljö- och stadsbyggnadskontoret prövar ansökningar om 
bygglov måste de för att godkännas uppfylla de tillgänglighetskrav lagen ställer. En sådan 
granskning har skett också i detta fall. Lagens krav på inomhusmiljöer är hårdare än de krav 
som ställs på utomhusmiljöer. 
 
3) Är det rimligt att ett arrende som ger Djursholms AB en intäkt på 20 tkr per år kostar 
Danderyds kommun 200 tkr år 2016? 
Det arrende som KSSS betalar till Djursholms AB har inget samband med det särskilda 
föreningsbidrag som kultur- och fritidsnämnden beviljat. 
 
 
Därmed anser jag mig ha besvarat interpellationen. 
 
 
Danderyd den 28 januari 2016 
 
 
Olle Reichenberg (M) 
kommunstyrelsens ordförande 


